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Meldingar og referatsaker  
 
Saksopplysingar: 
Det vert lagt fram følgjande meldingar og referatsaker: 
a. Gbnr 19/19 – naust – stadfesting av vedtak – Fylkesmannen i Vestland 
b. Gbnr 84/1 Haukeland – klageavgjerd - Fylkesmannen i Rogaland 
c. Husbåt – spørsmål om praksis i Radøy kommune 
 
Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 

Meldingar og referatsaker vert tekne til orientering 
 
 

Hovudutval for plan, landbruk og teknisk - 040/2019 
PLT - handsaming: 
Kommunalsjef Lisbeth Alver svara på spørsmål som Leif Taule (SP) hadde sendt på e-post i forkant av 
møtet: 
 
Hovudplan vatn og avløp: 
- Vassleidning Austmarka-Storsandvik er ferdig. 
- Vassleidning Vetås-Storheim: Forprosjekt er ferdig og trasé er avklart. Infomøte med innbyggarane 
gjennomført og forslag til avtale med grunneigarane er under arbeid. Neste steg er 
detaljprosjektering, som må ut på anbod. Arbeidet med avløpsleidning pågår. 
- Krisvasskjelde: Utgår etter avtale med Mattilsynet pga planar om samankopling av Lindås og Radøy 
sine vassverk.  
- Vassleidning ved rådhuset: Dette arbeidet er ikkje starta pga manglande kapasitet. Var planlagt 
samtidig med evt drenering av rådhuset. 
- Inspeksjon høgdebasseng Olsvoll/Storefjell: Reingjort - og ser bra ut. Ingen synlege sår i betongen. 
- Vassleidning Sæhøyen: Ferdig 
- Høgdebasseng Haukåsen: Forhandlingar med grunneigar pågår. 
- Slamavskiljar Storsandvik: Anlegget er ferdig, gjenstår litt opprydding. 
- Reinseanlegg Manger, pumpestasjon og sanering. Utlysing av anbod på reinseanlegg i september. 
- Resipientgransking: Dette arbeidet er ikkje starta. 
- Kloakkreinseanlegg Mellingen: Instebø er varsla om ny trase. Framdriftsplan er ikkje utarbeidd, men 
målet er å få arbeidet utført med eigne ressursar. 
- Utgreiingsarbeid for å få vurdert korleis ein kan få framføring av av kommunalt vatn til bygder som 
er utan kommunal vassforsyning: Straume har søkt. Det er sett på ulike løysingar. 
 
Trafikksikringsplanen: 
- Fotgjengarfelt Manger sør: Ferdig merking og skilt. 



- Oppattmerking og veglys: Ferdig arbeid med kryss ned til Radøyhallen, markert humpar ned i 
Prestmarka-feltet, og parkeringsplassar. 
- Trevegen: Det er nødvendig med ny støypekant. 
- Austmarka - skilting mm: Det er skilta i Austmarka, men manglar skilting heilt sør. Det er 
utfordrande å setja opp skilt pga av plen på eine sida og dårleg mur på den andre sida. 
- Parkering ved turstiar: Det er sett ned ei arbeidsgruppe. 
- Smedbrekka-Urhaug: Arbeidet ikkje starta.  
- Trafikksikring Radøy ungdomsskule: Det vert jobba for å få dette arbeidet ferdig i 2019. 
- Trafikksikring Sæbø barnehage: Det har vore anbodskonkurranse og oppdrag er tildelt. 
- Manger - Solhall: Det er sendt førespørsel til Norconsult. 
- Skysstasjon Manger sentrum: arbeid ikkje starta. 
- Mangersnes: Arbeid ikkje starta 
- Sævdal - sikringsarbeid: Oppdraget er tildelt - og startar i september. 
- Urhaug-Langhøyane: Møte med Statens vegvesen i slutten av september 
- Veglys Solend-Marås: Oppstart i september. 
- Veglys rundt busshaldeplassar: Oppstart Solend-Marås. 
- Fartsgrense Austmarka: Møte med Statens vegvesen slutten av september. 
- Forlenga 40-sone mot sør i Manger sentrum: Møte med Statens vegvesen slutten av september. 
- Flytta oppheva 50-sone til etter badeplass ved Mangersholmane: Møte med Statens vegvesen i 
slutten av september. 
- Trafikksikring Hordabø skule: Tatt intiativ til eit møte som ser på den heilskaplege trafikksituasjonen 
rundt skulen. 
 
Bressvika: Roy Bø (Frp) ba om orientering om situasjonen i bustadfeltet Bressvika. Fungerande leiar 
teknisk forvaltning orienterte om situasjonen. 
 
Husbåt: Leif Taule (SP) følgde opp innspelet om husbåt-tilkomst. Taule er positiv til at vedkomande 
kan få landliggje på eigna stad i Radøy, men sa samtidig at det er viktig at kommunen formidlar til 
vedkomande kva reglar som gjeld og kva som krevst. Hovudutvalet slutta seg til dette. Utvalet 
ønskjer at Alver kommune skal ta stilling til saka. 
 
Rikstad-veg: Leif Taule (SP) spurde om status i sak om veg på Rikstad etter rettsak og dom. 
Fungerande leiar teknisk forvaltning informerte om at denne saka kjem til handsaming i neste møte i 
hovudutvalet. 
 
Utsig: Christel Villanger Håland fortalde at ho har fått insnpel om utslepp til sjø på Toska. 
 
Store haugar: Leif Taule (SP) informerte om at det framleis ligg store haugar med jord, stein og 
buskas att i området opp mot barnehagen i Austmarka. Han ber om at dette blir ordna opp i. 
Rådmannen svara at teknisk drift ikkje har hatt kapasitet til å få gjort dette arbeidet. Andre oppgåver 
har vorte prioritert høgare. 
 
Hovudutvalet tok meldingar og referatsaker til orientering, med dei tillegg som kom fram i møtet. 
 

PLT - vedtak: 
Meldingar og referatsaker vert tekne til orientering. 
 
 
Vedlegg: 
Husbåt i Radøy kommune - førespørsel 
Byggesak Gbnr 1919 Risnes - naust - vedtak Fylkesmannen i Vestland 



Delingssak gbnr 841 og 3 Haukeland søndre - oppretting av ny grunneigedom - Fylkesmannen i 
Rogaland 
Byggesak Gbnr 226 Rikstad - Søknad om dispensasjon og løyve ti (L)(312636) 
 


